
 

 
 
 

Püspökladány Város Önkormányzata 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

 
 

2016. szeptember 28-i soron következő ülésének 
jegyzőkönyve 

 
 
47/2016. (IX. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést 
elfogadásra javasolja. 
 
 
48/2016. (IX. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ, Család- és Gyermekjóléti Szolgálat és 
Központ közalkalmazotti létszámbővítéséről készült előterjesztést támogatja. 
 
 
49/2016. (IX. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat megszűnéséről készült tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
 
50/2016. (IX. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
SZMSZ módosítására irányuló képviselői kezdeményezésről szóló előterjesztéssel 
kapcsolatban az alábbiak szerint döntött: 
1. Az SZMSZ módosításáról szóló rendelet-tervezetet az alábbi módosításokkal 
javasolják kiegészíteni: 
 - a 4.§-ban szereplő mondat egészüljön ki a következő mondattal: „Soron kívüli 
ülésekről is készüljön TV felvétel, a lakosság tájékoztatása és a jegyzőkönyvvezetés 
kontrollja érdekében, 
 - a 6.§- ban a „tartalmazhat” kifejezés helyett „csatolni kell minden előzményt” 
szövegrész szerepeljen. 
2. Az előterjesztés egészét nem javasolja elfogadásra. 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2016. szeptember 28-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 10 óra 15 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kincses László, képviselő 
 Balázs Sándor, képviselő 
 Kiss Zsigmond, képviselő 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető, jegyzőkönyvvezető 
 Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda költségvetési csoportvezető 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 5 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Fenyves Vidor legyen. A 
szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról, a szavazás eredménye 5 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Előterjesztés az önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítására 

Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

2. Előterjesztés a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ, Család- és Gyermekjóléti 
Szolgálat és Központ közalkalmazotti létszámbővítésére 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 

 
3. Tájékoztató a Püspökladányi Víziközmű Társulat megszűnéséről 

Előadó: Kiss Zsigmond elnök 
 
4. Előterjesztés SZMSZ módosítására irányuló képviselői kezdeményezésről  

Előadó: Dúró Ferenc képviselő, Balázs Sándor képviselő, Fenyves Vidor képviselő, 
Kincses László képviselő 

 
5. Különfélék 
 
 
1. napirend 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
A képviselő-testület létszáma 12 vagy 11 fő? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Jogszabály írja elő, hogy a polgármestert a költségvetésben nem a hivatalnál, hanem az 
önkormányzatnál kell szerepeltetni. Év közben ez a módosítás megtörtént, a képviselő-testület 
száma 11 fő, a 12. fő a polgármester. 
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Kincses László, képviselő 
Az önhiki pályázat milyen nagyságrendű igénnyel lesz benyújtva? Mit lehet tudni a nyári 
diákmunkáról és a 40+ programról? A teniszpálya eladása esetében biztos, hogy érvényes ez 
az összeg? A GESZ 21 564 eFt-os bevételi többlete miből adódik? Mik a takarékosságra való 
intézkedés tervei? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A pályázat nincs lezárva, most is egyeztetünk a kincstárral, pontos összeget nem tudok 
mondani. A nyári diákmunka lebonyolítása a Munkaügyi Központon keresztül történt. A 40+ 
program keretében a hivatalnál 1 fő foglalkoztatása történik. A teniszpálya bevételi 
előirányzata képviselő-testületi határozat alapján lett megnövelve. A GESZ bevételi többlete 
abból adódik, hogy plusz étkeztetési feladatokat látott el más településen. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
A nyári diákmunka során hol és mit dolgoztak? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Négy órában lettek foglalkoztatva, adminisztratív munkákat láttak el, fénymásolás, 
levélkihordás. 82 fő lett szétosztva az intézmények között. 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
Tényadatokkal is kiegészültek a táblázatok? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Időszakos beszámolóknál szokott lenni teljesítés adat. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Jogszabály szerint az önkormányzatnak év végén nem lehet működési hitelállománya. Hogy 
lehet ezt tartani? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A számlákat kell csúsztatni a következő évre. 
 
Kincses László, képviselő 
A 65hektár föld hasznosításával kapcsolatban elmondható, hogy sok költség mellett kevés az 
árbevétel. Az önhiki nem lesz elég az év végéig. 
 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 
47/2016. (IX. 28) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2016. I. félévi költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést 
elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
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2. napirend 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Kik azok, akik nem fogják az ellátást kapni? Ha valaki bekerül, ki fog kikerülni? Mennyi 
demens jön vidékről? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A 35 fő demens ellátott mind püspökladányi. Az idősek nappali ellátásában lévők közül 
kerülnek át a demens ellátásba.  
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Kit lehet a demens ellátásba besorolni? 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Pszichológiai, szakorvosi vizsgálat szükséges hozzá. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Miért tárgyalja a testület a létszámbővítést? Ha a gazdasági beszámolójukat nem tárgyaljuk, 
akkor ezt miért kell? A szakmai döntés mellett miért kell a járulékos költségeket feltüntetni? 
Miért nem tárgyaljuk a két éjjeliőrt? Annak is van járulékos kiadása. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A plusz egy főnek alkalmazásban kell állnia, az engedélyeket így adják meg. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Az éjjeliőr alkalmazása nem létszámbővítés szerintem, ez a mostani az. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A költségvetési rendeletbe évesített létszámot kell beírni, az őrzés időszakos munkavégzésre 
irányul. 
 
Tóth László, képviselő 
A két éjjeliőr nem a közalkalmazotti létszámban van, a létszámbővítésről a képviselő-testület 
dönt. 
 
Kincses László, képviselő 
Ez az előterjesztés félrevezető, semmivel sem lesz jobb ellátás. A nem demensek háttérbe 
szorulnak. Az előterjesztés nem tartalmazza, hogy kell-e kiegészíteni a normatívát. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
14 fő demens ellátott lesz az idős személyek rovására. Miért nem kérdezték meg a testületet, 
hogy a 7 fő demens ellátotti bővítést akarja-e? Az intézmény működésébe nem szólhatunk 
bele. Ennyiből nem lehet döntést hozni, nincs indokolva semmi. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szerintem lényegre törő az előterjesztés. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Beszélni fogunk igazgató asszonnyal. Azt mondta, senki nem fog ellátatlanul maradni. Ez 
miért nincs benne az előterjesztésben? Az információkat bele kell írni, így nem lehet 
felelősségteljes döntést hozni. Indokolt-e, kell-e ez nekünk? 
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Kincses László, képviselő 
Ez személyes munkahely teremtés. A demens személy nem teljesen beszámítható, ne azt a 
látszatot keltsük, hogy Püspökladányban demens és fogyatékos személyek vannak. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 4 igen, 1 nem szavazat. 
 
48/2016. (IX. 28) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ, Család- és Gyermekjóléti Szolgálat és 
Központ közalkalmazotti létszámbővítéséről készült előterjesztést támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
 
 
3. napirend 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
Tegnap volt az eszközök átadása, a szükséges kimutatásokat a kolléganők a hónap végével 
elkészítik. 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
Mennyibe került a megszűnés? 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
Kb. egy millió Ft. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Ugyanennyi a kintlévőség. 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
Véletlen adatok. Komoly összegeket hajt be az adócsoport, nemcsak az újtelepi városrészen. 
 
Kiss Zsigmond elhagyta a helyiséget 
 
Kincses László, képviselő 
Az önkormányzat adózási tervéről sosincs beszámoló. Kintlévőség esetén más a helyzet. A 
bizottság félévente foglalkozzon az adó kintlévőségekkel! 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 
49/2016. (IX. 28) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat megszűnéséről készült tájékoztatót tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
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4. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Módosítani kellene a rendelet-tervezetet. Legyen benne határozati javaslatban, hogy a 6.§- 
ban a „tartalmazhat” kifejezés helyett „csatolni kell minden előzményt” szövegrész 
szerepeljen. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Egyeztetve lett. Ugyanott tartunk, mint egy hónappal ezelőtt. 
 
Kincses László, képviselő 
Nem ezzel a megfogalmazással adtuk be. A jegyző úr sem úgy értelmezi. Egyértelművé kell 
tenni. A 4.§-ban szereplő mondat egészüljön ki a következő mondattal: „Soron kívüli 
ülésekről is készüljön TV felvétel, a lakosság tájékoztatása és a jegyzőkönyvvezetés 
kontrollja érdekében. 
 
11.30-kor Balázs Sándor elhagyta a helyiséget. 

 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk.  
Először is szavazzunk az szmsz módosításáról szóló rendelet-tervezet Kincses László által 
elmondott két módosító javaslatról. A szavazás eredménye: 3 igen, 1 nem szavazat, 1 
tartózkodás. 
Most szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás eredménye: 1 igen, 2 nem szavazat, 2 
tartózkodás. 
 
50/2016. (IX. 28) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
SZMSZ módosítására irányuló képviselői kezdeményezésről szóló előterjesztéssel 
kapcsolatban az alábbiak szerint döntött: 
1. Az SZMSZ módosításáról szóló rendelet-tervezetet az alábbi módosításokkal javasolják 

kiegészíteni: 
 - a 4.§-ban szereplő mondat egészüljön ki a következő mondattal: „Soron kívüli ülésekről 

is készüljön TV felvétel, a lakosság tájékoztatása és a jegyzőkönyvvezetés kontrollja 
érdekében, 

 - a 6.§- ban a „tartalmazhat” kifejezés helyett „csatolni kell minden előzményt” 
szövegrész szerepeljen. 

2. Az előterjesztés egészét nem javasolja elfogadásra. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
 
5. Különfélék 
 
Szabó János, bizottsági tag 
Javaslom, hogy minden évben két lomtalanítás legyen. 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
Szeretném, ha az önkormányzati képviselőkből és dolgozókból álló kispályás focicsapat 
részére egységes felszerelés vásárlására kerüljön sor a 2017. évi költségvetés terhére. 
 
Kincses László, képviselő 
A képviselő az intézményektől is kérhet adatot. Köszönöm a pénzügyi irodának a részletes 
adatszolgáltatást. A Gesz csak ceruzás adatokat adott. Mind a három őrzés 
szabálytalanságokat tartalmaz. Több, mint 18 millió Ft az őrzés eddig, de meddig kell még 
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őrizni? 10 vagy 30 millió Ft van eszközre? Aggályos az egész, az előzmények sem 
egyértelműek. 3 hónap után még nincs pénzügyi beszámoló. 
 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 
 
Az ülés befejezése: 11 óra 38 perc. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Fenyves Vidor 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 
 
 


